
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 15. augusta 2023 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny   
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia: 0  
Ďalší prítomní: - 
     
Návrh bodov programu: 
 
1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Zabezpečenie budúcej pohľadávky vo forme vlastnej blankozmenky 
3. Čerpanie úveru na zabezpečenie projektu jaslí 
4. Prerokovanie žiadostí predložených v súvislosti so Zmenou č. 4. Územného plánu obce 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ľudovít Iván. OZ  navrhovaný program doplnilo s 5. 
bodom, témou ktorého je prejednanie tém ohľadne optickej siete. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
Jozef Viola 
Ing. Kristína Czére 
Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľka: Ing. Erika Jakli 
 
 
2.  Zabezpečenie budúcej pohľadávky vo forme vlastnej blankozmenky 
 

− Iván – na základe všeobecných podmienok zmluvy o poskytnutí NFP pre projekt 
Rekonštrukcia zberného dvoru v obci Holice je potrebné zabezpečiť prípadnú budúcu pohľadávku 
pre poskytovateľa Ministerstvo životného prostredia SR.  
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
3. Čerpanie úveru na zabezpečenie projektu jaslí 
 
− Iván – faktúry za práce, ktoré boli realizované treba do konca novembra uhradiť. Na jeho je 
potrebné čerpať krátkodobý úver vo výške 634 595,39 Eur. Úver by sme splatili do jedného roka 
pri úrokovej sadzbe 0,7%, EURIBOR 4,053%. 



− Ravasz – preskúmal som mieru zadĺženosti obce, na základe ktorej obec môže prijať ponuku 
banky. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Poslanec Peter Usačov sa dostavil na zasadnutie OZ s 20 minútovým meškaním. 
 
 
4. Prerokovanie žiadostí predložených v súvislosti so Zmenou č. 4. Územného plánu obce 
 

• Žiadosť - žiadatelia: Milo Domoni a manž. Ana 
− Iván – žiadajú o zmenu ÚP na parcele 47/2 v k.ú. Čéfa na plochy výroby a skladov. Chceli 
by prevádzkovať vlastnú rodinnú pekáreň.  
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0.  
 
 
5. Prejednanie tém ohľadne optického internetu. 
 
− Iván – spoločnosť Tomanet doručila cenovú ponuku na vybudovanie optickej siete vo výške 
7 183 Eur. K tej by bol pripojený kamerový systém, ktorého cenová ponuka je vo výške 4 138 Eur.  
− Usačov – podporujem. Otázkou je len to, cez aký systém bude pripojený k optickej sieti?_ 
− Iván – cez káblový systém. 
− Uván – pochybujem, že by sme mali vybrať takéto riešenie Navrhol by som bezkáblové 
napojenie. Mal by vypracovať konkrétnu ponuku, ktorú by následne OZ prejednal.  
 


